
Trafiksikring på Hvidbjergvej – endelig. 

Efter mange års kamp og ønske fra området, lykkedes det i budgettet for 2021 at få afsat midler til 

trafiksikring af Hvidbjergvej. 

Arbejdet med at finde en løsning pågår i kommunen i god dialog med bl.a. Grundejerforeningen. 

Kommunen har arbejdet med mange forskellige løsninger.  

2 minus 1 vej har ikke været muligt, da oversigten vertikal og horisontal er et problem på hele strækningen.  

Der har været undersøgt muligheden for at etablere chikaner. Da vejen ikke er bred nok, vil det være et 

problem for busser, renovationsvogne og skraldevogne at svinge uden om disse chikaner. Så arealbehovet 

fylder rigtig meget. Der arbejdes dog videre med at se på muligheden på udvalgte steder. 

Den ansvarlige for projektet har skrevet følgende til os: 

Den løsning vi er kommet frem til, er pudebump på en del af strækningen. Da vi har kollektiv trafik på 

strækningen, er det ikke muligt at etablere modificerede cirkelbump.  

Vi glæder os i Grundejerforeningen over, at det nu endelig er lykkedes at etablere trafiksikring, der skal 

sikre, at hastigheden på Hvidbjergvej ikke overstiger 40 km/t. Nogle vil sikkert opleve det lidt ”træls” med 

trafikdæmpningsinitiativer, men vi har hele tiden arbejdet på sikre områdets beboere og turister mod for 

hurtig trafik.  

Arbejdet forventes påbegyndt, når Vejle Spildevand er færdig med gravearbejdet på Hvidbjergvej, 

formentlig til august-september 2021. 

 


